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SZANOWNI PAŃSTWO

W okresię sprawozdaw czymRada Sołęcka pracowała w następującym składzie:

- Pani Katarzyna B alcarek
- Pani Alicja Kuboszęk
- Pan Jerzy Kwaśniewski
- Pan Jacek Tomaszczyk
- Pan Andrzej Wrzoł
- Pan Tomasz Londzin

.- Pan Krzysńof Jarczok
- Pan Tomasz Borkowski

W okresię sprawozdawlzym odbyĘ się dwa spotkania Rady Sołeckiej, na

których był omawianę bieżące sprawy oraz podejmowano uchwaĘ dotYczące

Sołectwa.

Głównym celęm działalności Rady Sołeckiej jest dbanie o rozrvój i promocję

naszej miejscowo ści, atakżę o wizerunek sołęctwa. Wspieramy wiele inicjatYw takich

jak: imprezy sportowe,wydarzenia kulturalne i wszelkie inne dzińania, które są

podejmowaflęptzęzlokalne otganizacje, insĘtucje i stowarzyszenia,takie jak:

- Szkoła Podstawowa im. ks. JózęfaLondzina
-Ptzędszkole Publiczne w Zabrzegu 'i

- OSP Zabrzeg
- LKS ,,Sokół" Zabrzeg
- ZwipekEmerytów i Rencistów

- Koło Pszczeluzy
_ Stowarzyszenie ,,Przyjazny Zabtzeg" i ognisko mlJzyczne dziŃĄące przy tym

stowarzyszeniu
- Zespół Regionalny ,,Zabrzeg"
- Koło Gospodyń Wiejskich ,,Zabrzeżankio'
- Stowarzyszęnię Choru św. Józefa



W okręsie od24.05.20l9 - 20.09.20I9r. na teręnie sołectwa odbyĘ się rajdy

rowęrowe oraz piknik rodzinny.

Pragnę w tym miejscu sęrdęcznię pogratulować Ochotniczej Straży Pożamej oraz

wszystkim współorganizatorom udanej imprezy. Chcę równiez podziękow aĆ tYm

mieszkańcom, którzy wzięli udziałw pikniku i tym samym dorzucili swoją cegiełkę

do zakupu samochodu gaśniczego dla naszej jednostki.

Dzięki staraniom moim, Rady Sołeckiej orazPanaRadnego okresie od

24.05.20t9 - 20.09.2019t. zrealizowano inwestycje takie jak:

- wykonanię oświetlenia na ul. Janoszka

- przebudowa odwodnięnia na tęrenię boiska
- cyklinowanie parkiętu w 4 salach lekcyjnych SzkoĘ Podstawowej

- ręmont dwóch łazięnękw Szkole Podstawowej

- montażprogów zwalniających na ul. Świerklocz

,- ozyszczenie rowów
- obkaszanię rowów i poboczy

- obecnie realizowana jest przebudowa ul. Ozaista.

Na zrealizowanie w tym roku czekają jeszcze następującę zadania:

- połozenie nakładki asfaltowej na ul. Grzybowej orazu|. Makowej

- zaprojektowanie chodnika wzdŁużul. Do Zapory (odcinek od ul. Pytla do

ul. ks. Janoszka)
- proj ekt tęrmomod emizacji,,stargj " części SzkoĘ Podstawowej

- ręmont łaziętlkiw Szkole Podstawowej

- montń nowych tablic informacyjnych.

Na konięc sprawozdania chciałbym z radością oznajmió, żęprzybrya
mieszkńców Zabrzęga. Obecnie jest nas 3393 to o 89 osób więcój niż w ubiegĘm

roku.
Jak zawsze, chcę serdecznię podziękować Panu Burmistrzowi, jego zastęPcom

alętęż innym pracownikom urzędu, zlłórymi zŃatwiamy rÓżne sprawy zato, że są

dla nas przychylni. Dziękuję wszystkim,ktorzy żyją sprawami naszej miejscowoŚci,

uczęstnicząw różmych wydarzeniach, poświęcają swoj czas aby zadbaó o jej dobry

wizęrunęk. Dziękuję tęż człotkom Rady Sołeckiej i Panu radnemu K. Jarczokowi oraz

Państwu, któtzy przybyliścię na to spotkanie.

Dziękuję zavwagę i proszę o dyskusję nadprzedstawionym sprawozdanięm.


